
 

 

 

Utdrag ur styrelseprotokoll torsdagen den 16 augusti 2018 

SM nationell skeet gav ett gott tillskott till kassan. Tävlingarna löpte i stort sett 

komplikationsfritt och deltagarna var mycket nöjda.  Även söndagens regn togs med gott 

mod.  v ordf. Kurt Thunberg uttalade ett stort tack till alla funktionärer.  

Regler för nominering av hedersmedlemmar sköts fram till kommande möte. I samband med 

banchefernas rapportering uppstod  diskussion hur att dels kunna locka fler medlemmar till 

föreningen – inte minst ungdomar – och dels  hur att genom olika aktiviteter göra 

medlemskapet mer attraktivt. Styrelsemedlemmarna ombads att fundera härpå till nästa möte. 

Styrelsen beslöt att program för de olika KM 2019 skall vara klart till Årsmötet och meddelas 

då.  Sammanställt av Cläre Söderström-S  sekr. OJS 

 

 


